
Loureiro sÕexplica

LÕalcalde de Begur insisteix que el problema �s com aturar els projectes

urban�stics sense que les indemnitzacions afectin el municipi

El debat �s Òcom ho aturemÓ i Òes tracta de fer un equilibri entre tend�ncies i drets adquiritsÓ. Aquestes s�n dues

de les frases destacades de lÕalcalde de Begur, Joan Loureiro, en la reuni� que va mantenir, ahir al mat�, amb els

ve�ns del municipi per exposar com ha afectat la morat�ria dÕUrbanisme que ha fet aturar projectes a la cala

dÕAiguafreda o a la pedrera de sÕAntiga.

Amb el Casino de Begur pr�cticament ple de p�blic, lÕalcalde va exposar que el seu objectiu era Òclarif icar al

m�xim els antecedentsÓ de la situaci� i Òexplicar una mica cap on anemÓ. Aix�, va destacar que estan treballant

Òbra� a bra�Ó amb la Generalitat per resoldre un problema que Òno �s local, sin� que afecta tot el territoriÓ.

ÒIntentem trobar solucions a unes her�ncies donades de fa molts i molts anysÓ i va entonar un mea culpa que, va

dir, podrien Ògeneralitzar.Ó En aquest sentit, va recordar que molts dels projectes urban�stics que ara s�n

q�estionats Ðalguns inclosos en la morat�ria i dÕaltres, noÐ es remunten als anys setanta i vuitanta. I es va

preguntar si en aquells temps no sÕhauria pogut preveure la situaci�. ÒS�, sÕhagu�s pogut preveure, per� no ho

vam fer perqu� no en va saber ning�. Ni lÕEstat, ni la Generalitat, ni els ajuntaments. Fins i tot els grups

ecologistes no hi eren en aquell momentÓ, va dir.

Precisament interpelálant a representants de grups ecologistes presents a la sala, lÕalcalde va af irmar estar

preocupat pels projectes dÕurbanitzaci� previstos com ho estan tamb� els ecologistes, que, va, dir Òfan una feina

lloableÓ, per� que no sÕentenen en Òcom canviar la situaci�Ó. Ò�s clar que he de parlar dÕindemnitzacionsÓ, insistia

Loureiro, recordant que si lÕAjuntament decid�s aturar algun projecte hauria de compensar econ�micament els

seus promotors i que aix� afectaria lÕeconomia municipal. Un exemple mateix el va tenir entre el p�blic quan un

propietari de tres parceláles, segons va dir, a la zona de sa Tuna i afectat per la morat�ria va amena�ar de deixar

de pagar lÕIBI. Al llarg dels anys, pels terrenys, ja ha pagat m�s de 200.000 euros, hi va afegir.
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